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Beste Harmanda,

 

Zojuist lazen wij de Kamerbrief over het advies van de Advocaat-generaal van het
EU Hof van Justitie over richtlijn toereikende minimumlonen. Daaruit blijkt dat de 
EU mogelijk niet bevoegd is t.a.v. deze richtlijn. Dat zou kunnen betekenen dat de
Tweede Kamer heeft ingestemd met een EU-richtlijn die geen rechtsgrond heeft. 
Het kabinet wil vooralsnog doorgaan met implementatie van deze wet, zo valt in 
de brief te lezen. 

 

André Flach wil n.a.v. de brief van het kabinet tijdens de commissie-regeling van 
werkzaamheden het kabinet vragen geen onomkeerbare stappen te zetten t.a.v. 
de Wet implementatie EU-richtlijn toereikende minimumlonen en de uitspraak 
van het Europese Hof van Justitie op dit punt af te wachten en beide Kamers 
vervolgens te informeren over de uitspraak en betekenis daarvan voor de 
implementatiewet in Nederland. Aangezien deze wet nu in de Eerste Kamer 
voorligt en het dus mogelijk is dat de Tweede Kamer met de implementatie van 
een EU-richtlijn heeft ingestemd die geen rechtsgrond heeft, willen we dit 
verzoek zo spoedig mogelijk aan het kabinet voorleggen. 

 

Met vriendelijke groet,

Beleidsmedewerker SGP | Asiel & Migratie, Economische Zaken en Sociale Zaken 
& Werkgelegenheid
Tweede Kamer der Staten-Generaal
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